

!! Practical seminar !!

Attention!!! On Thursday 30 may 11-15 hours on the territory of the Begunitsy Agrotechnological College will be held a free seminar on the issues of planting medicinal plants and berries cultures.

Registration for the seminar is made on 22 may.

The seminar will be held on the street, in the countryside. Dress appropriately weather and don't forget good shoes!

Program:

- Laying of black polyethylene film пленкоукладчиком
- Planting of seedlings of medicinal and aromatic plants on the flower beds, covered with mulch polyethylene film
- Presentation of the most typical cultures of herbs and berries, which cultivation technology under the film fit particularly well

Contact persons:

Georgy Kirakosjan +7 921 9929948, gev1965@mail.ru,

Olga Gracheva, +7 9627217351, kaykino10@gmail.com,

Sanna Kauppinen, sanna.kauppinen@mtt.fi

Download the program of the seminar

!! Практический семинар !!

Внимание!!! В четверг 30 мая в 11-15 ч на территории ГБОУ СПО ЛО «Бегуницкий агротехнологический техникум» состоится бесплатный практический семинар по вопросам посадки лекарственных растений и ягодных культур.

Регистрация на семинар производится по 22 мая.

Семинар будет проводиться на улице, в саду. Одевайтесь соответственно погоде и не забывайте хорошую обувь!

Программа:

- Укладка черной полиэтиленовой пленки пленкоукладчиком
- Высадка рассады лекарственных и ароматных растений на грядки, укрытые мульчирующей полиэтиленовой пленкой
- Презентации самых типичных культур трав и ягод, которым технология выращивания под пленкой подходит особенно хорошо

Контактные лица:

Георгий Киракосян +7 921 9929948, gev1965@mail.ru,
Ольга Грачева, +7 9627217351, kaykino10@gmail.com,
Sanna Kauppinen, sanna.kauppinen@mtt.fi

Скачать программу семинара